



Señor Paco's

OASIS MALL
JUFFAIR

10:30 am to 10:30 pm

Free Home Delivery



17 43 12 16

www.señor-pacos.com



قائمة مأكولات الأطفال (Kid's Menu) Menú de Niños

تقدم جميع مأكولات الأطفال مع العصير.. All Kid's Menu items are served with juice.

وجبة الطفل تاكو

دع أطفالك مبدعين مع مجموعة تاكو من قطعتين تاكو لينة أو مقرمشة وخيار اترك من جاج مشوي أو لحم بقري مشوي، جينة شيدر مبشورة وطماطم مقطعة بالكامل، يتم تقديم عناصر القائمة مع العصير.

Kid's Meal Taco

Let your kids get creative with a taco kit of two soft or crispy taco shells and your choice of Cubed Grilled Chicken or Beef, Shredded Cheddar Cheese and Diced Tomatoes All Kid's Menu items are served with juice.

جبين قويساديلاس

تورتيللا مشوي محشو بالجينة، تقدم مع الارز والبقول والعصير

Cheese Quesadillas

Grilled flour tortilla stuffed with cheese and Served with rice and Beans and a Juice

دجاج ناجتس

قطع من الخبز المقلي، تقدم مع البطاطس و العصير

Chicken Nuggets

Deep fried breaded pieces of tender chicken served with fries and Juice



BD. 1.500



BD. 1.200



BD. 1.200

وجبة الطفل تاكو

حشوة لذيدة (جينة ، فطر و فلفل أخضر) عجة البيض، تقدم مع خبز التورتيللا الدافئ واختيار القهوة أو الشاي أو المشروبات الغازية (متوسط).

Huevos de legumbres

Savory filling (cheese, mushroom and Green pepper) Egg omelets served with warm flour tortillas and your choice coffee or tea or soft drink (medium).

إفطار باكوس

اثنيتين من البيض المقلي المشوي على خبز التورتيللا من الذرة المقرمش مع صلصة رانشيرو وسجق لحم بقري حار وبطاطا مقليّة ومشروبك المفضل (متوسط)

Pacos Breakfast

Two sunny fried egg on crispy corn tortillas topped with ranchero sauce and a spicy beef sausage and fries and your choice soft drink (medium)

ويرفز دي تاكو

بيض مخفوق، خس طازج، طماطم و جينة شيدر مبشورة مشوية في اثنين من رقائق تورتيللا الذرة الهشة أو رقائق تورتيللا الطحين الناعمة، تقدم مع مشروب غازي (متوسط).

Huevos de Tacos

Scrambled Eggs, crisp lettuce, tomato and shredded cheddar cheese filled in Two crisp corn tortilla shell or soft flour tortillas served with soft Drink (Medium).

BD. 2.800

BD. 3.000

BD. 2.200



طلبات جانبية Side Order

Guacamole	BD 1.800	جواكامولي
Sour Cream	BD 0.500	كريمة حامضة
Soft Tortillas (4)	BD 0.600	رقائق تورتيللا ناعمة (4)
Refried beans	BD 0.600	فاصوليا جافة
Spanish rice	BD 0.600	أرز أسباني
Pico de Gallo	BD 0.500	بيكو دي جالو
Corn Chiips & Salsa Fresca	BD 1.600	رقائق الذرة و صلصة الفريسكا



طلبات جانبية Soft Drinks

Coca Cola (Large)	BD 0.700	مشروبات غازية كوكا كولا (كبير)
Coca Cola (Medium)	BD 0.500	كوكا كولا (متوسط)
Mineral Water (Small)	BD 0.300	مياه معدنية (صغيرة) مارجرينا (عصير ليمون)

+5% VAT will be added

Call 17 431 216 We Deliver

El Tacos



With

Ground Beef }
Shredded Chicken }
Shredded Beef }



(1 Pc) BD. 1,000
(3 Pcs) BD. 2,500



With Carne Asada

Tacos

Tres Tacos

(1pc) BD 1,300

(3Pcs) BD 3,500

سندويشات التاكو

مع

{ لحم بقر مفروم
شرائح دجاج
شرائح لحم

مع لحم مشوي

تاكوز (قطعة واحدة)
تريز تاكوز (٣ قطع)

Your Choice of Meat اختيارك من اللحم



شرائح دجاج

Shredded Chicken



شرائح لحم

Shredded Beef



قطع دجاج مشوي

Grilled Chicken



شرائح لحم

Ground Beef



قطع لحم مشوي

Carne Asada

Paco's Burrito

باكوز بوريتو

With

Ground Beef }
Shredded Chicken }
Shredded Beef }

BD. 2,900

With

Carne Asada Burrito

BD 3,600

مع

{ لحم بقر مفروم
شرائح دجاج
شرائح لحم

مع

لحم مشوي بريـتو





الأطباق المكسيكية Platos Mexicanos

(تقدم جميع وجبات باكوس مع الأرز المكسيكي، والفاصوليا المجففة مع كوكا كولا بحجم متوسط)
(All Pacos Meal will be served with Mexican Rice, Refried Beans and Medium Size Coke)

وجبة تاكوس كومبو

إختيارك ثلاثة تاكو مع الأرز المكسيكي والفاصوليا المجففة

Tacos Combo Meal

Your Choice of Three Tacos with Mexican Rice and Refried Beans

بريتو سبشيل

لحم بقري محمر أو شرائح لحم بقر / دجاج مقعد، فاصوليا مجففة، وجبن مبشور محشو في رقائق التورتلا المطوية بصلصلة بالأنشيلادا وجبنة ذائبة مغطاة بجواكامول وقشدة حامضة.

Burrito Especial

Seasoned ground beef or Shredded beef / chicken, refried beans and grated cheese stuffed in large flour tortillas, smothered with enchilada sauce and melted cheese topped with Guacamole and sour cream.

دجاج / لحم إنشيدلادا

لحم بقر متبل أو دجاج / لحم بقر مقعد وجبن مبشور، ملفوف في رقائق تورتيللا الذرة لبننة مغطاة بصلصلة خضراء خفيفة أو بصلصلة انتشيلادا، وجبنة ذائبة، وجواكامول وقشدة حامضة.

Enchiladas Meal

Seasoned ground beef or shredded chicken / beef and grated cheese, rolled in soft corn tortilla topped with mild Verde or enchilada sauce, melted cheese, Guacamole and Sour Cream

إل بريتو جوردو (فيجي)

سوتيه ممزوج بالخضار وفاصوليا بنتو، سلطة ذرة وجبن مبشور محشوة في رقائق تورتيللا الكبيرة و السبانخ انتشيلادا مطوية بصلصلة خضراء مغطاة بجواكامول وقشدة حامضة.

El Burrito Gordo (Veggie)

Sautéed mix vegetable and pinto beans, corn salad and grated cheese stuffed in large flour tortilla and a spinach enchilada smothered with Verde sauce topped on guacamole and sour cream

فاجيتاس رولز

شرائح متبلية من اللحم البقري الطري أو الدجاج المشوي مع الفلفل الحلو، بصل، طماطم، تقدم مع جواكامول، قشدة حامضة، بيكو دي جالو.

Fajitas Rolls

Marinated strips of tender beef or chicken grilled with sweet peppers, onion, tomatoes, and served Guacamole, sour cream, Pico de Gallo.

إل تشمنتشانجا

لحم بقري مبشور أو دجاج مبشور متبل مطهو مع الفلفل الحلو والبصل الملفوف في رقائق التورتيللا المقلية المحمر، المكمل بصلصلة فيرددي أو انتشيلادا، قشدة حامضة و جواكامول

El Chimichanga

Seasoned shredded beef or Shredded chicken cooked with sweet peppers and onions rolled in a golden flaky fried flour tortilla, finished with Verde or enchilada sauce, sour cream and Guacamole



BD. 3.600



BD. 3.800



BD. 3.400



BD. 2.800



BD. 3.900



BD. 3.800





Paco's Especialidad باكو إسبشلداد

سوبر ناتشوز

أعواد تورتيلا الذرة الهشة مرشوشة بالفاصوليا المجففة، جبن مذاب، طماطم مفرومة بصل هالابينو، لحم بقر مفروم متبل أو لحم بقر أو دجاج مبشور مع وقشدة حامضة.

Super Nachos

Crisp corn tortilla wedges splashed with frijoles refritos, melted cheese, chopped tomatoes, onion and jalapenos, seasoned ground beef or shredded beef or shredded chicken with guacamole and sour cream



BD. 2.800

سلطة تاكو

قشرة التورتيلا المعلافة الخاصة بنا مليئة بالخضار المفرومة المزينة بالفاصوليا المجففة، دجاج مبشور أو لحم بقر مبشور أو لحم بقر مفروم جبن مبشور، طماطم، جواكامول وقشدة حامضة مكتملة بجوليان في رقائق تورتيلا الذرة الهشة و مقصورة بصلصلة محلية.

Taco Salad

Our giant tortilla shell filled with crisp greens laced with Refried beans, shredded chicken or shredded beef or ground beef, grated cheese, tomatoes, guacamole and sour cream finished with julienne of crisp corn tortilla and drizzled with house dressing.



BD. 3.400

كيساديليا جراند

تورتيلا الذرة الكبير المليئة بالجبن المذاب، شرائح مشوية من لحم البقر أو الدجاج فلفل كبير، طماطم، فطر، تقدم مع صلصلة جواكامول والقشدة الحامضة

Quesadilla Grande

A large flour tortilla filled with melted cheese, grilled strips of beef or chicken, bell peppers, tomatoes, mushrooms served with guacamole and sour cream



BD. 3.400

كاماروني فريتوس

روبيان مقلي مغمس ومغطى بفتات الخبز يقدم مع البطاطس المقلية

Camarone Fritos

Deep-fried Prawns battered and coated with bread crumbs Served with Fries



BD. 4.000

هوت بايتز

جبن شيدر مقلي محشو بالهالابينو يقدم مع صلصة فيردى و جواكامول

Hot Bites

Deep fried cheddar cheese stuffed jalapeno served with salsa Verde and guacamole



Half BD 2.000

طبق بلاتو دي تاكيتوز

تالت التاكو المقلية المقرمشة مليئة بالميخاسكا (لحم بقرى مقعد، فلفل وبصل) يقدم مع فيردي خفيف ويغمس في جواكامول.

Plato de Taquitos

Rolled crispy fried tacos filled with Machaca (seasoned shredded beef, peppers and onions) Served with mild Verde and dipping guacamole"



Half BD 2.200

Full BD 3.900

Full BD 3.900



فلاتوز ماجنيكو

رقائق تورتيلا المقرمشة مع حشوات الدجاج ، تقدم مع صلصة فريدي الخفيفة و جواكامول.

Flautas Magnifico

Half BD 2.200

Crispy rolled flour tortillas with chicken fillings, served with mild Verde Sauce and guacamole



بلتو دي كوساديللا

تورتيلا صغيرة محشوة بالجين الذائب، شرائح مشوية من اللحم أو الدجاج، فلفل، طماطم ، فطر يقدم مع جواكامول وقشدة حامضة.

Plato de Quesadilla

Half BD 2.200

Small flour tortillas filled with melted cheese, grilled strips of beef or chicken, bell peppers, tomatoes, mushrooms served with guacamole and sour cream



طبق بوتانز

كاف للمشاركة! فاهيتا ناتشوز ، فاجيتا كويساديللاس، فلاتوس، شيلي مع الجين، جواجامالي، قشدة حامضة و بيكو دي جالو.

Botanas Platter

Enough to share! Fajita nachos, fajita quesadillas, flautas, Chile con queso, Guacamole, Sour cream & pico de gallo



فيستا بلاتر

للذين لم يقرروا ، عينات من ناشوز ، تاكويتوس ، كويساديللا، مع مغرفة كبيرة من جواكامول وقشدة حامضة.

Fiesta Platter

For the undecided; sampling of nachos, taquitos and quesadilla, with a generous scoop of guacamole and sour cream.



طبق تاكوس العائلي

باريكيو لحم متبل مشوي أو لحم بقر مفروم أو دجاج مشوي مقعد، دجاج مشوي أو لحم مشوي، خس طازج ، طماطم وجبنة شيدر مقطعة وملحة بصلصة التورتيلا والذرة، تقدم مع جواكامولي، قشدة حامضة، بيكو دي جالو.

Tacos Grande Platter (10 Pcs)

Seasoned BBQ shredded beef or ground beef or BBQ shredded chicken, grilled chicken or Grilled beef, crisp lettuce, tomato and shredded cheddar cheese filled in crisp corn tortilla shell Served with Guacamole, Sour Cream and Pico de Gallo

